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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 10   

Inriktningsförslag för om- och tillbyggnad av byggnaden 

Lindeparkens gymnasium till ny grundskola i Enskede 

Gård. 

Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

inriktningsförslag för om- och tillbyggnad av Lindeparkens 

gymnasium till en ny grundskola samt uppdrar åt 

utbildningsförvaltningen att återkomma med ett förslag till 

genomförandebeslut. 
 

Ärendet 

Förvaltning redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 25 

april 2014, dnr 2.6.3-3018/2014. 

 

Elevantalet är i starkt växande i söderort. 

Utbildningsförvaltningen bedömer att byggnaden Lindeparkens 

gymnasium kommer att behövas som grundskola för del av 

söderort och genom att tidigare-lägga om- och tillbyggnaden 

kan skolan, innan den behövs för det egna skolpliktsområdet, 

fungera som antingen evakueringsskola eller som tillfällig 

lösning i det fall att en planerad skola blir försenad.  

 

SISAB har bedömt att skolan kan stå klar till höstterminens start 

2016. 

 

SISAB bedömer den hyreshöjande kostnaden till cirka 7,4 mnkr,  

vilket ger en total årshyra om 11,8 mnkr första året efter 
färdigställande. 

 
Ärendets beredning  

Inriktningsförslaget har beretts i samråd mellan representanter för 

centrala utbildningsförvaltningen i form av administrativa 

avdelningen och grundskoleavdelningen samt SISAB.  

Huvudskyddsombud kommer att kallas till kommande 

projektarbete. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

inriktningsförslag för om- och tillbyggnad av Lindeparkens 

gymnasium till en ny grundskola samt uppdrar åt 

utbildningsförvaltningen att återkomma med ett förslag till 

genomförandebeslut. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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Särskilt uttalande 

Marina Gunnmo Grönros m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande 

enligt nedan: 

 

Vänsterpartiet är självfallet positiv till att en ny grundskola 

etableras i Enskede Gård men vi oroas över det som vi uppfattar 

som en brist på långsiktighet och likvärdighet. Begreppet 

skolsegregering gäller i allt högre grad nu också skolor och 

skollokaler. Samtidigt med det stora behovet av nya och om-

/tillbyggda skolor finns en tendens att låta skolor i ytterstaden 

förfalla varefter de läggs ner med motiveringen att det råder ett 

sviktande elevunderlag. En likvärdig skola förutsätter likvärdiga 

lokaler. Vi ser det som nu sker som en medveten satsning på 

skolor i innerstaden och närförorter, Har verkligen antalet elever 

i bland annat Solberga- och Rågsvedsområdet blivit så få att det 

inte skulle vara motiverat med välskötta och attraktiva 

högstadieskolor i dessa stadsdelar? 

 

I underlaget för beslut i detta ärende saknar vi uppgifter om 

Lindeparkens gymnasiesärskola. 

På nämndens sammanträde i maj 2013 godkändes 

förvaltningens genomförandeförslag om byggnadsåtgärder i 

Skärholmens gymnasium. Ombyggnaden skulle omfatta, 

förutom Lindeparkens temporära flytt, även anpassning för RH-

gymnasiet. Nämnden hade vid ett tidigare beslut i september 

2012 fattat beslut om att Lindeparkens gymnasiesärskola inom 

Enskedegårds gymnasium temporärt skulle flyttas till 

Skärholmens gymnasium. 


